
Protokoll sommarmöte Delsjökolonin 2024-07-06 
Föreningshuset 12.00 

§ 1 Mötets öppnande 
Maria Lundgren öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Maria riktade ett 
särskilt tack till midsommargruppen och alla som medverkat i festligheterna. 
Det blev en mycket lyckad tillställning med uppskattningsvis över 1200 
besökare! Maria informerade att Delsjökolonin på senare tid har varit synliga i 
media vid flera tillfällen, med både insändare och artiklar i tidningen, 
framförallt gällande parkeringssituationen vid Mon/Brudaremossen. 

§ 2 Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

§ 3 Val av ordförande för mötet 
Claes Anneling valdes till mötets ordförande. Claes informerade att 
sommarmötet är inget beslutande möte utan ett forum för information och 
diskussion. 

§ 4 Val av sekreterare. 
Anders Skredsvik valdes till mötets sekreterare. 

§ 5 Val av justerare 
Ulf Bornstein och Marie Anneling valdes till justerare. 

§ 6 Årsmötesprotokollet 
Anders Skredsvik gick igenom de viktigaste delarna av årsmötesprotokollet. 

§ 7 Valberedningen informerar 
Marie Anneling uppmuntrade medlemmarna att ta kontakt med 
valberedningen med intresseanmälningar och förslag på personer som kan 
bidra i olika funktioner till föreningens arbete och aktiviteter. Marie påminde 
om att engagemang i olika roller och funktioner är ett bra sätt att vara med 
och påverka arbetet i kolonin. 

Valberedningen består av Marie Anneling, Björn Tenghag, Magnus 
Andersson samt Annis Juhlin-Duran. 

§ 8 Rapporter 

⦁ Festkommittén 
Festkommittén tackade särskilt alla som varit med i arbetet i puben och alla 
områdesansvariga. Om någon är intresserad av att hjälpa till i puben och 
andra festaktiviteter kan man kontakta sin områdesansvarige. Säsongens 
aktiviteter läggs ut på anslagstavlorna i kolonin samt på hemsidan. Ett 
axplock på kommande aktiviteter är: 
⦁ EM-fotboll i puben tisdag 9:e och onsdag 10 juli (Ingen försäljning). 

Pubkväll torsdag 11:e juli, EM-final i puben den 14:e juli. Utomhusgympa 
24 juli 17.00 på fotbollsplanen. Italiensk afton 26 juli i puben. 
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Andra aktiviteter som är planerade är livemusik och dans, allsång, ytterligare 
pubkvällar, filmvisningar, kurser m.m. Aktiviteter och tider uppdateras på 
hemsidan & anslagstavlor. 

⦁ Områdesansvariga 
Eva-Lena Lindgren samordnar de områdesansvariga, vilka är: Erik Risberg 
som ansvarar för det nedre området, Lennart Johansson för mellanområdet 
och Göran Husebye för det övre området. 

De områdesansvariga tar emot och samordnar vem som gör vad under de 
kolonitimmar (tidigare kallat arbetsplikt) varje medlem ska genomföra. För 
frågor eller förslag går det bra att kontakta sin respektive områdesansvarige. 

Eva-Lena poängterade att ju fler aktiviteter vi har i föreningen desto färre 
timmar från kolonitimmarna blir över till övrigt koloniarbete såsom skötsel av 
gemensamma ytor. Då hinner det växa igen mycket mellan städdagarna. Ett 
förslag att utreda är om vi skulle införa en tredje städdag i föreningen, utöver 
vårens och höstens. Exempelvis strax innan midsommar. 

En medlem lämnade synpunkt att skötseln på flera ställen i kolonin är 
undermålig. Styrelsen håller med om vikten att hålla det fint för allas trivsel 
och uppmanar alla till att ta ansvar och bidra till att vi får en fin koloni. I vissa 
fall har medlemmar fått ett påpekande från styrelsen i samband med 
koloniöversynen och blivit ombedda att åtgärda brister. Berörda är vidtalade. 

Marie Anneling påpekade att i de avtal som samtliga kolonister tecknat 
framgår regelverket kring skötsel och ansvar och uppmanar alla att läsa dem. 

⦁ FGK 
Marie Anneling redogjorde för arrendeförhandlingarna som pågår. Nya 
arrendeavtal kommer att gälla från och med 1 januari 2025 och alla 
medlemmar kommer behöva teckna nya avtal. Förhandlingarna går dock trögt 
och har strandat, parterna står långt ifrån varandra. Vissa koloniföreningar är 
klara, exempelvis Torpakolonin, Förhandlingarna återupptas i augusti. Det vi 
vet är att det kommer att bli en höjning, framförallt pga. att arrendeavtalen 
baseras på hur mycket husen säljs för. Mer information om detta kommer 
längre fram. 

Torpakolonin fick ett 10-årigt arrendeavtal och förhoppningen är att det ska bli 
så även för Delsjökolonin. 

⦁ Loppis 
Loppis hålls i föreningen den 3:e augusti. Inlämning till loppisen är öppen 
torsdag 1 aug och fredag 2 aug kl. 17-19. De saker som lämnas till loppisen 
ska vara hela och rena. Skrymmande föremål sättas namnlappar på och blir 
de inte sålda återlämnas de. Föreningen har ingen möjlighet till bortforsling. 
Det behövs mer folk som hjälper till i loppisen och alla som vill engagera sig 
är välkomna att dyka upp på planeringsmöte för årets loppis den 17 juli i 
puben kl.18. 
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⦁ Studier
Johanna Stuart Beck och Eva-Marie Mendahl är kursansvariga. I våras hölls 
en Trädbeskärningskurs och en kompostkurs. 8 september kommer en ny 
beskärningskurs. Lördag den 13:e juli kl. 11-13 hålls kurs i trädgårdsplanering 
och design, och 28 juli en kurs i botaniska avtryck och ekoprint. Sista augusti 
en föreläsning om ljusföroreningar och fladdermöss. Mer information om 
kurserna finns på hemsidan.  

⦁ Parkering 
Maria Lundgren informerade om läget kring parkeringsplatserna på Mon. 
Stadsmiljöförvaltningen ansvarar för parkeringsplatserna och kontakterna 
med dem har varit väldigt tröga men det alternativ som ligger på bordet nu är 
att Delsjökolonin arrenderar del av marken på parkeringen. Tanken är att det 
ska bli ca 40 tillgängliga platser. Förslaget som Stadsmiljöförvaltningen har 
gett i dagsläget är dock alldeles för dåligt men förhandlingarna går vidare. 
Frågan bedöms bli löst i närtid.  

Maria informerade att de som är intresserade av en plats kan redan nu 
anmäla sitt intresse för det, med stugnummer, namn och epost och lämna till 
styrelsen, så återkommer styrelsen så snart det finns mer information. Pris för 
plats är ännu inte beslutat men ett preliminärt förslag som diskuteras är 400 
kronor för perioden som är kvar av årets säsong. Exakta kostnader 
återkommer styrelsen om. 

Fråga lyftes om den nedre parkeringen. Styrelsen informerade att den nedre 
parkeringen inte är föremål för arrendeförhandlingarna och är ingen som 
föreningen styr över eller ansvarar för, så någon formell information om 
denna har ej föreningen. Det som kan konstateras är att det har satts upp 
en ”app-kod” som indikerar att betalning ska erläggas men också att den 
koden är kopplad till parkeringen i Mon/Brudaremossen vilket är en helt 
annan parkering. Den nedre parkeringen finns inte med i parkeringskartorna 
och saknar egen kod. Och parkeringen saknar en avgiftskylt. 
Flera medlemmar har varit i kontakt med Stadsmiljöförvaltningen och 
beskedet de har fått är att det fortfarande inte är en betalparkering och att det 
inte heller finns några planer att införa avgift. Utan avgiftskylt och/eller 
tidsbegräsningsskylt säger åtminstone deras eget regelverk att det är en 24-
timmarsparkering utan avgift. Föreningen kan dock inte ta ansvar för 
eventuella böter. Det påpekades i sammanhanget av en medlem att 
parkeringen har begränsningen personbilar, så om bilen kan betraktas vara 
husvagn/-bil eller lastbil finns risk för parkeringsböter. 

⦁ Sopsortering 
Clas Anneling informerade att det finns brister i sopsorteringen. Som exempel 
visades en gräsklippare och solstol upp som har ställts vid återvinningen. 
Golvlampor och kläder nämndes som andra exempel på saker som svårligen 
kan betraktas som hushållssopor. Det är bara förpackningar som sopsorteras 
och för övriga saker hänvisas till kommunernas återvinningscentraler. Claes 
ville också påminna om att det är viktigt att noga vika ihop kartonger när de 
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sorteras så att det inte svämmar över. 

En medlem berättade att vi förr hade en släpkärra i föreningen som vi 
regelbundet kunde forsla bort skräp med. Claes informerade att den gick 
sönder och att det inte finns planer på att köpa en ny. 

Maria Lundgren tipsade om tjänsten Tiptapp som finns i Göteborg som man 
för en billig penning kan anlita för att få hjälp med bortforsling. 

Fråga ställdes om var man slänger tidningar, tidigare fanns det ett kärl för 
detta. Claes informerade att denna har tagits bort då det under en hel säsong 
endast låg några få tidningar i botten och hänvisade till att man får ta med sig 
dessa hem och sortera på lämpligt ställe. 

En medlem med erfarenhet från Renova tillade att om de kommer till en 
återvinning som är felsorterad så går allt till förbränning vilket resulterar att 
sopsorteringen då har gjorts helt i onödan. 

En medlem föreslog att det skulle vara färre kärl för hushållssopor och fler för 
exempelvis plast och kartong. 

Claes avrundade med en uppmaning att påminna både grannar och sig själva 
att anstränga sig att hålla sopsorteringen så välskött som möjligt. 

§ 9 Ekonomi 
Birgitta Åström, kassör, informerade om ekonomin och allt ser bra ut. Inga 
oförutsedda kostnader och alla avgifter inbetalda. Midsommarfirandet gav 
högre intäkter än förra året. Pengarna på banken har investerats på 
fasträntekonton för att få ränta. Magnus Andersson uppmanade föreningens 
medlemmar att inte spola ner icke önskvärda artiklar i toaletterna då detta ger 
upphov till stopp i pumparna vilket är väldigt dyrt att åtgärda. Det är viktigt att 
även informera sina gäster så att det efterlevs även av dem. 

En medlem gav förslag att sätta upp lappar på våra offentliga toaletter med 
information om detta för att säkerställa efterlevnad även av besökare. 
Styrelsen tittar på detta. 

En medlem tog upp önskemål om att använda intäkterna från våra aktiviteter 
till saker som höjer trivseln, exempelvis utemöbler, grillar o.d. Styrelsen 
noterar önskemålet. 

§ 10 Kommande 100-årsjubileum 
Maria Lundgren informerade att föreningen grundades 1927 så det är bara 
några år kvar tills vi firar 100årsjubileum. Maria föreslog att vi skulle starta en 
jubileumsgrupp med syfte att förkovra oss i historiken och samla in material, 
nytt som gammalt, med målet att upprätta en trevlig skrift om Delsjöns 
historia. Anmäl ert intresse till föreningen. Första träffen blir någon gång 
under augusti.

En jubileumskommitte som håller i själva firandet kommer att tillsättas vid 
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nästa årsmöte. Marie från valberedningen uppmanade att anmäla intresse till 
valberedningen om man önskar vara med i gruppen.

§ 11 Övriga frågor 

⦁ Komposten. Skogskomposten hanteras lite tveksamt emellanåt. Kompost 
slängs på felaktiga ställen, redskap hamnar på vift, hela träd läggs i 
komposten osv. Viktigt att följa instruktionerna och sköta den ordentligt 
annars kan vi bli av med den. Lite grövre material är ok att lägga på 
komposten men det är viktigt att stycka ner det i små delar och att lägga 
grovt material så att det hamnar långt ner i komposten. På hösten kan 
man lägga ris och grövre grenar utanför föreningsbyggnaden, föreningen 
anlitar en daglig verksamhet som kommer och hämtar detta regelbundet. 
Även här gäller att materialet bör vara finstyckat. I de inre komposterna 
uppmanas att försöka kasta upp innehållet så högt upp som möjligt så det 
inte väller över, samt en påminnelse om att de endast är till för 
finkompostmaterial. 

⦁ Torktumlaren i mellanområdet är trasig. Styrelsen arbetar på att hitta 
en ersättningsmaskin, helst en begagnad lite större och professionell 
variant. Om någon känner någon som har en till övers kan de höra av sig 
till styrelsen. Medlemmarna uppmanas att noga följa instruktionerna för 
torktumlarna, de är känsliga apparater och med så många användare vi 
har är detta extra viktigt. Förslag kom från medlem om att införskaffa ett 
torkskåp/torkrum. Styrelsen noterar önskemålet. 

⦁ Sniglar. Förslag från medlem om att göra gemensam insats mot sniglarna 
och plocka sniglar även utanför sin tomt. Om många gör lite kan det få 
stor effekt. 

⦁ Plakat vid grindarna. Medlem föreslog att sätta upp lappar vid grindarna 
där det tydligt framgår att man ska stänga grindarna efter sig. Styrelsen 
noterar önskemålet. 

⦁ Kolonifotboll. Söndag 7 juli startar den sedvanliga kolonifotbollen. Alla är 
välkomna och man kan vara både deltagare och publik. Om någon är 
intresserad av att ta över ansvaret för koloinifotbollen nästa år kan de ta 
kontakt med valberedningen. 

§ 12. Mötets avslutande
Mötets ordförande förklarade mötet avslutat, därefter serverades goda 
glassar till alla! 

Vid protokollet Mötesordförande 
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Anders Skredsvik Claes Anneling 

Justerare Justerare 

Ulf Bornstein Marie Anneling 
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